
جهاد دانشگاهی استان فارس هفتمین دوره مسابقات مناظره دانشجویی استانی را روز سه شنبه ۹ مرداد در شیراز برگزار خواهد کرد.
به گزارش ایسنا منطقه فارس مدیر اجرایی هفتمین دوره مناظره دانشجویی جهاد دانشگاهی استان فارس با اعلام این خبر گفت: برنامه مناظره دانشجویی به 
همت معاونت فرهنگی جهاد دانشگاهی استان فارس روز سه شنبه نهم مرداد برگزار خواهد شد. ژیلا علیپوریان بابیان اینکه متولی و مجری برگزاری مسابقات 
مناظره دانشجویی سازمان دانشجویان جهاد دانشگاهی است، گفت: در این دوره گروه های دانشجویی از دانشگاه های شیراز، علوم پزشکی شیراز، آزاد استان 
فارس، پیام نور استان فارس و علمی کاربردی استان فارس شرکت خواهند داشت.علیپوریان یادآور شد: در این دوره از مسابقات تیم های شرکت کننده در 
حوزه های فرهنگی، اجتماعی، سیاسی، اقتصادی و صنفی دانشجویی با هم مناظره خواهند کرد. وی اضافه کرد: باهدف آشنایی دانشجویان شرکت کننده با 
آئین نامه مسابقه، یک کارگاه توجیهی، در سالن اجتماعات مرکز علمی کاربردی جهاد دانشگاهی شیراز برگزار شد. علیپوریان گفت: مسابقات منطقه ای، 

پائیز امسال دریکی از استان های جنوبی کشور برگزار خواهد شد و برندگان این مرحله نیز به مسابقات کشوری راه می یابند.
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روزنامه

تحلیل خبر
گروهتحلیلخبرروزنامهطلوع

یادداشت روز

درکشت  پساب ها  از  استفاده  موضوع 
ازجمله  کشاورزی  محصولات 
مجالس  در  که  سال هاست  سبزی ها، 
مطرح  غیررسمی  و  رسمی  محافل  و 
با  مبارزه  و  مقابله  و همچنین  می شود 
آفات  دفع  سموم  از  غیرمجاز  استفاده 
قرار  تأکید  مورد  نیز  زمینه  این  در 
مشکل  این  با  همچنان  اما  می گیرد، 
مسئولان  و  هستیم  روبه رو  معضل  و 
ذی ربط ازجمله مسئولان سازمان جهاد 
مطلب  چند  بابیان  همواره  کشاورزی 
پایان  مباحث  به  تکراری  و  کلیشه ای 
داستان  این  می دهند  اجازه  و  داده 

طولانی همچنان ادامه یابد.
بودن  سرطان زا  از  همگان  امروزه 
که  باغی  و  کشاورزی  محصولات 
و  کشنده  سموم  از  آن ها  تولید  در 
استفاده  شیمیایی  خطرناک  کودهای 
اما  دارند  اطلاع  به خوبی  است،   شده 
مورد  این  در  منفعت  و  سودآوری 
همچنان حرف اول را می زند و سلامتی 

برخوردار  چندانی  اهمیت  از  مردم 
نیست. همچنین در جلساتی که گاهی 
می شود،  برگزار  منظور  همین  به 
و  ارگان ها  و  سازمان ها  نمایندگان 
نهادهای ذی ربط تنها به حرف درمانی 
و  می کنند  اکتفا  مصیبت  ذکر  و 
چه  یا  و  کسی  چه  که  نیست  معلوم 
مجموعه ای ملزم به اقدام و عمل است؟ 
گویی مسئولانِ مکلف و موظف، فقط 
مردمی  تا  می پردازند  مرثیه سرایی  به 
و  دارند  تکلیف  نه  رابطه  این  در  که 
نه اختیار و نه بودجه، خود به مقابله با 
این پدیده مخرب و ویرانگر بپردازند!

موضوع تصفیه خانه های شهری چندان 
موردتوجه و دقت نظر قرار نمی گیرد، 
درحالی که از باغ های عمودی پرهزینه 
میان  به  بسیاری  سخنان  بازده  کم  و 
می آید! و خلاصه کلام اینکه »گویی 
این مشکل بزرگ و پدیده شوم قرار 
زندگی  گریبان گیر  همچنان  است 

شهروندان باشد!«

سلامت،  کمیسیون  رئیس 
شهری  خدمات  و  محیط زیست 
گفت:  شیراز  شهر  اسلامی  شورای 
میوه  سلامت  از  حق دارند  مردم 
مصرف  روزانه  که  محصولاتی  و 

می کنند اطلاع داشته باشند.
از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
شهر  اسلامی  شورای  عمومی  روابط 
این  نشست  در  ناصری  علی  شیراز، 
هفته کمیسیون سلامت، محیط زیست 
امر  در  افزود:  شهری  خدمات  و 
و  سهیم  را  خود  باید  همه  سلامت 
این  فرزندان  زیرا  بدانیم؛  مسئول 
آب وخاک حق دارند در محیط سالم 

رشد کنند.
راستا،  همین  در  کرد:  تصریح  وی 
کمیسیون  جلسه  چهلمین  در 
خدمات  و  محیط زیست  سلامت، 
شیراز  شهر  اسلامی  شورای  شهری 
پساب  غیرمجاز  استفاده  بررسی  به 
فاضلاب برای آبیاری اراضی زراعی 
شیراز  شرق  در  واقع  کشاورزی  و 

پرداخته شد. 
کمیسیون  این  در  داد:  ادامه  ناصری 
پزشکی  علوم  دانشگاه  شد  مقرر 
گزارش های  کشاورزی  جهاد  و 
سلامت  بر  نظارت  معتبر  و  مستند 
مبادی  از  کشاورزی  محصولات  در 
تره بار  و  میوه  سازمان  مثل  فروش 
بتوانیم  تا  ارائه دهند  را به کمیسیون 
درباره  مردم  سؤالات  جوابگوی 

وضعیت میوه و تره بار باشیم.
نشان  گزارش ها  کرد:  ابراز  وی 
در  سموم  مصرف  میزان  می دهند 
استاندارد  از  آفات  دفع  برای  میوه ها 

جهانی بالاتر است.
تشکیل  با  ناصری،  گفته  به 
ارگان های  از  متشکل  کارگروهی 
یا  استانداری  محوریت  با  ذی ربط 
ارگانی  هر  وظایف  فرمانداری شرح 
برای  یک بار  تا  می شود  مشخص 
مردم  و  شود  رفع  مشکل  همیشه 
را  سبزیجات  و  میوه  خاطر  طیب  با 

مصرف کنند. 
تصفیه خانه  بهره برداری  از  ناصری 
شماره ۲ شیراز تا پایان سال ۹۷ خبر 

داد.
وی افزود: یک هزار و ۲۰۰ کیلومتر 
فاضلاب  سیستم  به  شیراز  شهر  از 
با بهره برداری از  شهری نپیوسته که 
محقق  امر  این   ،۳ تصفیه خانه شماره 
افزود: هم اندیشی و  ناصری  می شود. 
دفن  درخصوص چگونگی  تبادل نظر 
بیمارستان ها،  عفونی  پسماندهای 
نیز در دستور  مطب ها و درمانگاه ها 

کار این کمیسیون قرار گرفت.
سلامت،  کمیسیون  رئیس 
شهری  خدمات  و  محیط زیست 
گفت:  شیراز  شهر  اسلامی  شورای 
عفونی  پسماند  تن   ۷ روزانه 

بیمارستان ها جمع آوری می شود و با 
توجه به اینکه برخی از بیمارستان ها 
باید  هستند  اتوکلاو  دستگاه  فاقد 
افرادی برای جمع آوری، حمل و دفن 

پسماندها به کار گرفته شوند.
وی بر لزوم آموزش این افراد تأکید 
کرد تا حین انجام کار آلوده نشوند.

و  هزار  یک  روزانه  داد:  ادامه  وی 
۱۰۰ تن پسماند وارد سایت برمشور 
می شود که ۴۰۰ تن دفن و ۷۰۰ تن 

پردازش می شود.
به گفته ناصری، از یک هزار و ۱۰۰ 
تن پسماند خانگی، ۲۲۰ تن پسماند 
بازیافت  برای  که  است  پلاستیکی 

باید زمان زیادی صرف شود.
وی با اشاره به اجرای طرح تفصیلی 
بار  نخستین  برای  پسماند  مدیریت 
از  طرح  این  گفت:  شیراز  شهر  در 
مرحله  تا  مبدأ  از  تفکیک  مدیریت 
بعد از دفن پسماندها را شامل می شود.

به رهاسازی  توجه  با  ناصری گفت: 
باید  گذشته،  سالیان  در  فاضلاب 
بیمارستان ها  فاضلاب  وضعیت 

موردتوجه و بررسی قرار گیرد.
هیئت رئیسه  عضو  مقیمی  قاسم 
شورای اسلامی شهر شیراز نیز گفت: 
۹۰ درصد بوی نامطبوع ورودی شهر 
کارخانه   ۳ فاضلاب  دلیل  به  شیراز 

نشاسته سازی است.
وضعیت  ساماندهی  لزوم  بر  وی 
تأکید کرد  این کارخانه ها  فاضلاب 
و گفت: از پساب های فاضلاب برای 

آبیاری درختان استفاده شده است.
شیراز  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
استفاده  و  مستقیم  ورود  به  اشاره  با 
بلوار  انتهای  در  خام  فاضلاب 
آزادگان، انتهای بلوار شهید دستغیب 
و شهرک صنعتی گفت: در راستای 
حفظ سلامت مردم باید همه دست در 
دست هم دهیم و مشکل را رفع کنیم.

شورای  عضو  پاک فطرت  سیروس 
اسلامی شهر شیراز نیز در این جلسه 
پساب  غیرمجاز  استفاده  با  گفت: 
فاضلاب برای آبیاری اراضی زراعی 
و کشاورزی سلامتی مردم به مخاطره 
این  از  پیشگیری  به  باید  و  می افتد 

مشکل توجه ویژه داشته باشیم.
شیراز  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
معتقد است شورا، شهرداری و مدیران 
در ادوار گذشته عزم و تصمیم جدی 

برای رفع این مشکل نداشته اند.
بررسی  برای  کارگروهی  تشکیل 
و  فرمانداری  حضور  با  موضوع  این 
ارگان های ذی ربط، ممنوعیت کامل 
پیشنهادات  از  پساب ها،  از  استفاده 

پاک فطرت در این جلسه بود.
وی با اشاره به کمبود آب، بر عدم 
با  سبزی هایی  کشت  چمن،  کاشت 
آبیاری کم و عدم آبیاری فضای سبز 

در ساعات گرم تأکید کرد.

شهر  شورای  عضو  نظری  حجت 
چمن  کاشت  ممنوعیت  از  تهران 
زیاد  آبی  نیاز  دلیل  به  پایتخت  در 
این  در  داد.  خبر  کشور  کم آبی  و 
شهر  محیط زیست  اداره  رئیس  راستا 
اینکه شورای  تهران ضمن تأکید بر 
شهر دراین باره تصمیم درستی گرفته 
است، گفت: چمن گیاهی است که 
ارائه  پایینی  اکولوژیک  خدمات 
هزینه های  مقابل  در  ولی  می دهد 

اقتصادی زیادی دارد.
گفت وگو  در  بازگیر  محمدحسین 
آب بری  گیاه  چمن  افزود:  ایسنا  با 
ما  کشور  فعلی  شرایط  با  که  است 
ما  حاضر  حال  در  ندارد.  سازگاری 
صرفه جویی  برای  راهی  هر  از  باید 
و  کنیم  استفاده  آب  مصرف  در 
توجه  با  چمن  کاشت  ممنوعیت 
از  یکی  گیاه،  این  آبی  نیاز  به 
 راه های صرفه جویی در مصرف آب 

است.
پساب  از  استفاده  بر  تأکید  با  وی 
سبز  فضای  آبیاری  برای  تصفیه شده 
باید  زودتر  چه  هر  گفت:  شهری 
با  جایگزینی  برای  مناسبی  گیاه 
چمن های کاشته شده در سطح شهر 
پیدا کنیم. با مطالعات زیست محیطی 

کارشناسان  ازنظر  بهره مندی  و 
می توان  سبز  فضای  و  محیط زیست 
با  مناسب  که  کرد  پیدا  را  گیاهانی 
باشند و  شرایط آب و هوایی تهران 

نیاز به آبیاری کمتری داشته باشند.
شهر  محیط زیست  اداره  رئیس 
خدمات  چمن  اینکه  بابیان  تهران 
می دهد،  ارائه  پایینی  اکولوژیک 
تصریح کرد: میزان تولید اکسیژن و 
کاهش آلودگی از طریق چمن بسیار 
خدمات  این  کنار  در  و  است  کم 
دست  روی  زیادی  هزینه های  کم، 

مسئولان شهری می گذارد.
بازگیر در پایان گفت: درست است 
سبز  و  است  زیبایی  گیاه  چمن  که 
ولی  می دهد  افزایش  را  محیط  بودن 
اولویت ما صرفه جویی و حفظ ذخایر 
آبی است. امیدوارم بتوانیم جایگزین 
شهر  در  چمن  گیاه  برای  مناسبی 

تهران پیدا کنیم.

اسلامی  انقلاب  مسکن  بنیاد  رئیس  تابش  علیرضا 
کشور در دیدار با تولیت آستان حضرت شاه چراغ 
)ع( بیان کرد: با توجه به کثرت مراجعات مردم به 
حرم مطهر، اطراف این حرم و بقاع و مساجد نیاز به 

بازسازی و گشایش دارد.
مردم  افزود:  دیدار  این  در  تابش  ایرنا،  به گزارش 
باید در این اماکن با آسایش بیشتر به زیارت و ذکر 

بپردازند تا رضایتمندی آنان بالا برود.
وی بابیان اینکه این بقاع و مساجد نیاز به بازسازی 
اساسی دارد گفت: بازسازی که در این اماکن ازجمله 
مسجد شهدا انجام بگیرد می تواند به ماندگاری بیشتر 
در  بازسازی ها  این  مشابه  کند،  کمک  آثار  این 
مدرسه شهید مطهری انجام  شده است طوری که این 

مدرسه به اصل خودش بازگشته است.
بازسازی  طرح های  اجرای  لزوم  به  اشاره  با  تابش 
حضرت  مطهر  حرم  اطراف  مساجد  در  بهسازی  و 
شاه چراغ )ع( و مسجد شهدا گفت: این مسجد هم 
مجرب  مشاور  باید  دارد،  اساسی  بازسازی  به  نیاز 

انتخاب شود و اجرای طرح تأمین اعتبار گردد.
افزود:  کشور  اسلامی  انقلاب  مسکن  بنیاد  رئیس 
بازسازی اطراف حرم مطهر حضرت شاه چراغ )ع( 
باید طوری طراحی و اجرا شود که از بیرون اغتشاش 
بر  نباید  بیرونی  فضاهای  نیاورد،  وجود  به  فضایی 

تحت الشعاع  باید  همه چیز  افکند،  سایه  مطهر  حرم 
حرم مطهر باشد و

احداث  زمان  همان  از  شهدا  مسجد  گفت:  تابش 
فرصت  خودش  این  و  نداشته  گلدسته  و  گنبد 
مناسبی است که گنبد دیگری اطراف گنبد مطهر 
مکان  نکند،  عرض اندام  )ع(  شاه چراغ  حضرت 
دیگری نباید شانه به شانه گنبد و مرقد مطهر حضرت 
اما رقوم  شاه چراغ )ع( بزند، مسجد باید احیا بشود 
می شود  ایجاد  بنایی  اگر  نکند،  تغییر  آن  ارتفاعی 
قرار  تأثیر  تحت  نباید  مطهر  حرم  ارتفاعی   رقوم 

بگیرد.
وی بیان کرد: مسجد جامع عتیق و مسجد شهدا رقوم 
ارتفاعی بلندتر از حرم مطهر ندارند، داخل و پیرامون 
این مساجد نیاز به بازسازی دارد تا به زیبایی منظری 

منطقه بیفزاید.

گفت:  کشور  اسلامی  انقلاب  مسکن  بنیاد  رئیس 
احداث شبستان امام خمینی )ره( و صحن حضرت 
که  بود  مسکن  بنیاد  جمعی  کار  )ع(  جوادالائمه 
مبارک  ماه  که  چشیدیم  زمانی  را  کار  این  لذت 
رمضان اینجا جلسات قرآن برگزار شد، شکوه این 
کار در ماه رمضان استمرار داشت و همین برای ما 

بزرگ ترین تقدیر بوده است.
همچنین در این دیدار تولیت آستان مقدس حضرت 
دست اندرکاران  تلاش  اینکه  بابیان  )ع(  شاه چراغ 
توسعه حرم مطهر شاه چراغ )ع( مأجور است گفت: 
صحن  و  )ره(  خمینی  امام  شبستان  ماندگار  بنای 
حضرت جوادالائمه )ع( که با تلاش دست اندرکاران 

بنیاد مسکن احداث شد، اثر باقی و زیبا است.
آیت الله سید علی اصغر دستغیب بیان داشت: این آثار 
ولی عصر  حضرت  توجهات  و  حق تعالی  عنایت  با 
به حق آن حضرت آیت الله  نایب  و سفارش  )عج( 

خامنه ای بناشده است.
ساماندهی  و  بهسازی  لزوم  بر  دستغیب  آیت الله 
هم  مسجد شهدا  ازجمله  مطهر  اطراف حرم  مساجد 
تأکید کرد و گفت: این اقدامات دو نتیجه می دهد 
شاه چراغ  نورانی حضرت  بارگاه  و  گنبد  نمای  هم 
)ع( برای مردم و زائران هویدا می شود، هم مساجد 

و مسجد شهدا بهسازی و بازسازی می شود.

فارس  استانداری  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
نیمه تمام  پروژه   500 و  هزار   2 از  بیش  گفت: 
رسیده  بهره برداری  به  پروژه های  همچنین  و  دولتی 
به زودی  آنها  اجرایی  عملیات  که  پروژه هایی  و 
آغاز می شود در این استان آماده واگذاری به بخش 

خصوصی است.
پروژه های  از  بازدید  جریان  در  رحیمی  عنایت الله 
واگذارشده به بخش خصوصی در گفت وگو با ایرنا 
افزود: بحث واگذاری پروژه هایی که امکان واگذاری 
در  گذشته  از  دارد  وجود  خصوصی  بخش  به  آنها 
دستور کار قرار گرفت و بر همین مبنا اقدامات خوبی 

را نیز آغاز کردیم که همچنان ادامه دارد.
وی ادامه داد: طبق مفاد قانونی ازجمله در قانون بودجه 
فراهم شده  امکان  این   19 تبصره  اساس  بر   97 سال 
که تعدادی از پروژه هایی که دارای توجیه اقتصادی 
استقبال  بخش هایی که  و  بخش خصوصی  به  هستند 
می کنند واگذار شود که در استان این اتفاق افتاده و 

چندین پروژه به بخش خصوصی واگذارشده است.
رحیمی بیان کرد: ازجمله این پروژه ها که به بخش 
خصوصی واگذارشده می توان به موزه مشاهیر اشاره 
مترمربع  هزار   22 مساحت  به  فضایی  در  که  کرد 

ساخته خواهد شد.
بسته  یک  پروژه  این  کنار  در  داشت:  اظهار  وی 
خدماتی،  اماکن  شامل  که  تعریف شده  نیز  اقتصادی 
مدت زمان  برای  که  است  تجاری  و  پارکینگ 
تا  می گیرد  قرار  سرمایه گذار  اختیار  در  مشخصی 
از  حاصل  درآمد  محل  از  را  سرمایه  برگشت  بتواند 

آنها کسب کند.

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری فارس افزود: 
شده  برآورد  پروژه  این  اجرای  برای  که  هزینه ای 
خصوصی  بخش  توسط  که  است  تومان  میلیارد   33

سرمایه گذاری خواهد شد.
رحیمی گفت: در ساخت این پروژه فرهنگی علاوه 
فضا  زیباسازی  و  آمفی تئاتر  سالن  موزه،  سالن  بر 
آن  از  بهره برداری  و  است  تعریف شده  نیز  منظر  و 
انجام می شود به بخش خصوصی  درازای ساختی که 

واگذار خواهد شد.
بر  آن  واگذاری  که  دیگری  پروژه  داد:  ادامه  وی 
داشته پروژه سعدی و  قرار  ماده قانونی مدنظر  اساس 
سعدی  آرامگاه  جانبی  خدمات  و  تأسیسات  تکمیل 
است  نمایشگاه  و  کتابخانه  مجموعه  شامل  است که 
و بخش خصوصی از طریق منافع حاصل از غرفه ها 

بازگشت سرمایه خواهد داشت.
رحیمی گفت: تصفیه خانه خط دوم آب رسانی از سد 
به بخش  به شیراز پروژه دیگری است که  درودزن 
خصوصی واگذارشده که پس از اتمام و بهره برداری، 
مبلغ  با  و  مشخص  مدت زمان  برای  را  تولیدی  آب 

مشخص از سرمایه گذار خریداری خواهیم کرد.
انتقال آب  پروژه  اظهار داشت: بحث واگذاری  وی 

از دریا به لامرد به بخش خصوصی همراه با تضمین 
خرید آب توسط بخش صنعت و همچنین آشامیدنی 

را نیز در دست پیگیری داریم.
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری فارس افزود: 
علاوه بر این، تعدادی از اماکن ورزشی و درمانی را 
نیز به همین شکل به بخش خصوصی واگذار کرده ایم 
و آمادگی داریم که هر پروژه دیگری را که بخش 

خصوصی پیشنهاد دهد واگذار کنیم.
وی گفت: برای واگذاری پروژه تالار مرکزی شیراز 
به بخش خصوصی که شامل سالن آمفی تئاتر، موسیقی 
سرمایه گذار  چند  با  تاکنون  نیز  می شود  نمایش  و 
مذاکراتی داشته ایم و در کنار آن بسته های اقتصادی 
تعریف  انجام شده  سرمایه گذاری  بازگشت  برای  نیز 

خواهیم کرد.
برای  می توانند  سرمایه گذاران  کرد:  اضافه  رحیمی 
صندوق  تسهیلات  از  پروژه ها  این  در  مشارکت 
ارزان قیمت  بانکی  تسهیلات  دیگر  و  ملی  توسعه 

استفاده کنند.
دولت  از  که  پیمانکارانی  همچنین  داد:  ادامه  وی 
به عنوان  را  خود  مطالبات  می توانند  دارند  مطالباتی 
مشارکت  پروژه ها  این  در  و  کرده  قلمداد  آورده 

کنند.
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری فارس اظهار 
به  نیمه تمام دولتی  داشت: قطعاً واگذاری پروژه های 
بهره برداری  زمان  اینکه  بر  علاوه  خصوصی  بخش 
مدت زمان  در  پروژه ها  و  می دهد  کاهش  را  آنها  از 
می شود،  مردم  به  خدمات رسانی  آماده  کوتاه تری 

زمینه ساز ایجاد اشتغال نیز خواهد شد.

از  فارس  استان  انتظامی  جانشین 
از  یکی  متخلف  کارمند  دستگیری 
سوءاستفاده  با  که  شیراز  بانک های 
 9 از  بیش  خود،  شغلی  موقعیت  از 
میلیارد ریال اختلاس کرده بود خبر 

داد.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
علی  سردار  فارس،  پلیس  سایت  از 
اعلام  پی  در  گفت:  ذوالقدری 
از  یکی  حقوقی  اداره  شکایت 

وقوع  بر  مبنی  شیراز  بانک های 
کارمندان،  از  یکی  توسط  اختلاس 
مبارزه  اداره  مأموران  بلافاصله 
آگاهی  پلیس  اقتصادی  جرائم  با 
آغاز  را  خود  تحقیقات   استان 

کردند.
آگاهی  پلیس  مأموران  افزود:  وی 
دریافتند که کارمند یکی از بانک ها 
از تعدادی مشتریان با ترفند خاصی 
ریال  میلیون   374 و  میلیارد   9 مبلغ 

خود  شخصی  به حساب  و  برداشت 
واریز کرده است.

کرد:  تصریح  انتظامی  مقام  این 
اقدامات  انجام  با  مأموران  بلافاصله 
را  موردنظر  فرد  پلیسی  و  اطلاعاتی 
در شیراز شناسایی و دستگیر کردند.

اینکه  بابیان  استان  انتظامی  جانشین 
بازجویی  برای  گر  اختلاس  این 
آگاهی  پلیس  به  تحقیقات  ادامه  و 
منتقل شد، افزود: متهم در بازجویی 

فنی و تخصصی و مواجهه با ادله و 
مستندات پلیس به 9 میلیارد و 374 

میلیون ریال اختلاس اقرار کرد.
متهم  اینکه  به  اشاره  با  ذوالقدری 
تحویل  پرونده  تشکیل  از  پس 
شد،  زندان  روانه  و  قضایی  مراجع 
بیان کرد: نیروی انتظامی با افرادی 
آسایش  و  آرامش  سلب  سبب  که 
جامعه می شوند به شدت و برابر قانون 

برخورد می کند.

از  فارس  استان  راه آهن  مدیرکل 
شیراز- مسافری  قطارهای  حرکت 
امسال  پایان  تا  روزانه  به طور  مشهد 

خبر داد.
با  گفت وگو  در  ولدی  غلامحسین 
ایسنا منطقه فارس گفت: در تلاشیم 
قطار  برنامه حرکت  امسال  پایان  تا 
شکل  به  را  مشهد  مسیر  در  شیراز 

روزانه اجرایی و تثبیت کنیم.
 ۴۳۵ گذشته  سال  اینکه  بابیان  وی 
شیراز  ریلی  خطوط  در  مسافر  هزار 
تهران و شیراز مشهد جابه جا شده اند، 
سه ماهه  در  مسافر  جابه جایی  میزان 
نخست امسال را بیش از ۱۳۲ هزار 

نفر اعلام کرد.
با  ولدی گفت: امسال و در مقایسه 
جابه جایی  گذشته  سال  مشابه  مدت 
استفاده  با  فارس  استان  در  مسافران 

درصد   ۲۲ ریلی  حمل ونقل  از 
افزایش یافته است.

وی علت این رشد را افزایش تعداد 
استان  راه آهن  اختیار  در  واگن های 
طی  کرد:  اضافه  و  عنوان  فارس 
قطار   ۲۴ تعداد   ۹۶ تا   ۹۳ سال های 
شده  فارس  استان  وارد  بین المللی 

است.
فارس  استان  راه آهن  مدیرعامل 
دو   ۹۶ فروردین  کرد:  خاطرنشان 
و  شد  استان  وارد  بین المللی  قطار 

در  روز  دو  مدت  به  آن  مسافران 
فارس اقامت داشتند.

تن  هزار   ۷۴ از  بیش  گفت:  ولدی 
 ۱۷۴ و  هزار  یک  از  استفاده  با  بار 
توسط   ۹۶ سال  در  واگن  دستگاه 
شده  جابه جا  فارس  استان  راه آهن 

است.
 ۴۰۰ گذشته  سال  کرد:  اضافه  او 
شامل  صادراتی  محصولات  تن 
از  پلاستیکی  ورق  و  رزین  گندم، 
طریق خطوط ریلی فارس به کشور 

تاجیکستان صادر شد.
ولدی به تأسیس خطوط ریلی شیراز 
اقلید  بوشهر،  شیراز  خوزستان، 
اشاره  هم  گل گهر  شیراز  و  یزد 
می شود  پیش بینی  افزود:  و  کرد 
قابل توجهی  رکورد  به  آینده  در 
دست  بار  و  مسافر  جابه جایی   در 

 یابیم.
همچنین  فارس  راه آهن  مدیرکل 
اتصال  راستای  در  که  شد  یادآور 
شرکت  نیز  کشور  جنوب  بنادر  به 
جمهوری  راه آهن  توسعه  و  ساخت 
راه آهن  احداث  قرارداد  اسلامی 
فاینانس  تأمین  با  را  بوشهر  شیراز 
شرکت  مشارکت  و  چین  کشور 
که  گرفت  پی  در  پارس  جهان 
دنبال  آن  نهایی  مراحل  هم اینک 

می شود.

این که  بابیان  بناب  مردم  نماینده 
نیست  خطر  کشور  برای  آمریکا 
اقتصادی  فساد  پرونده های  خطر 
با  نمی گذارد  روابط  گفت:  است، 

فساد برخورد شود.
اعزازی  ضیاءالله  ایسنا،  گزارش  به 
مجلس  در  بناب  مردم  نماینده 
شورای اسلامی در نطق میان دستور 
اسلامی  جلسه علنی مجلس شورای 
اساسی  مشکلات  مردم  گفت: 
دارند. تحمل مردم ما بالا است. به 
رئیس جمهور در حوزه های مختلف 
نمی دانم  ولی  داده ام  را  لازم  تذکر 

چرا گوش شنوایی وجود ندارد.
فقیرتر  فقیر  هرروز  افزود:  وی 
می شود و غنی هم غنی تر. از اهداف 
گرفتیم.  فاصله  اسلامی  انقلاب 
بالأخص  افراد  در  گری  اشرافی 
مسئولین رو به افزایش است. فاصله 
رابطه  بعضاً  است.  زیاد  طبقاتی 
به جای ضابطه جایگزین شده است. 
رشوه در بخش هایی از دستگاه های 

کتمان  غیرقابل  قضایی  و  اجرایی 
است. مردم هم این موضوع را از ما 
هستند  عوامل  همین  می دانند.  بهتر 

که نظام ما را تهدید می کنند.
باید  ما  کرد:  تأکید  اعزازی 
فکر  به  و  بپذیریم  را  واقعیت 
قبل  باشیم.  موارد  این  اصلاح 
حساب  ما  از  دیگران  این که  از 
بکشند خودمان از خودمان حساب 
هیچ  آمریکا  فرمودند  امام  بکشیم. 
چندین  در  بکند.  نمی تواند  غلطی 
موضوع  این  امروز  و  گذشته  سال 
داشته  توجه  باید  اما  ثابت شده، 
باشیم از سویی دیگر فسادی که در 
مختلف  دستگاه های  از  بخش هایی 
است.  خطرناک  کرده  رخنه  نظام 
موارد  این  را  نظام  که  بگویم  باید 
اصلی  مشکلات  می کند.  تهدید 
نظر  به  است  اقتصادی  ما  مردم 
توان  اقتصادی  مسئولین  می رسد 
اداره کشور را ندارند. بازار از دست 

آنها خارج  شده است.

بودجه شورای شهر  رئیس کمیته 
شهرداری  که  کرد  اعلام  تهران 
خویشاوند  مزمن  بیماری  گرفتار 

گزینی است.
فراهانی  مجید  ایسنا،  گزارش  به 
خود  دستور  از  پیش  تذکر  در 
تهران  شهرداری  اینکه  بابیان 
گرفتار  گذشته  دوره های  در 
ارشد  مدیران  خویشان  استخدام 
است،  شده  شهرداری  و  شورا  به 
سال های  طی  شهرداری  گفت: 
مزمن  بیماری  گرفتار   اخیر 
به  که  شده  گزینی«  »خویشاوند 
هم  زیادی  آسیب های  دلیل  این 

دیده است.
از  شهرداری  اینکه  بابیان  وی 
کشنده  و  مزمن  بیماری  این 
دوره های  در  و  نمانده  امان  در 
شورا  اعضای  سفارش  به  مختلف 
افرادی  شهرداری  مسئولان  یا 
استخدام  به  آنها  خویشاوندان  از 
شهرداری درآمدند، تصریح کرد: 
اما  باشند؛  افراد شایسته  این  شاید 
ازآنجایی که افراد شایسته به دلیل 
شهرداری،  در  استخدام  ممنوعیت 
این  بود  بهتر  درمانده اند  پشت 
را  دیگری  فضای  خویشاوندان 

انتخاب می کردند.

مشاور معاون درمان وزارت بهداشت 
ساختار  معرفی  و  تشریح  ضمن 
گفت:  کشور،  در  درمانی  بیمه های 
پیش بینی می شود بین شش تا هشت 
در کشور  بیمه ای  همپوشانی  میلیون 
وجود داشته باشد و جالب است که 
بین چهار تا شش میلیون نفر هم فاقد 
دفترچه بیمه هستند. تنها راهکار حل 
و  قانون  به  بازگشت  این مشکلات، 

ساماندهی مدیریت اطلاعات است.
دکتر موسی طباطبایی در گفت وگو 
نظام  کل  در  اینکه  بابیان  ایسنا،  با 

سلامت ایران بیمه تقریباً  ۲۰ درصد 
از منابع را تأمین می کند و حدود ۴۰ 
درصد از منابع توسط مردم و حدود 
۳۰ درصد هم از سوی دولت تأمین 
نیز  باقی مانده  میزان  افزود:  می شود، 
از سوی سایر منابع ازجمله بیمه های 
می شود.  تأمین  و...  خیرین  تکمیلی، 
هزینه های  کل  که  کرد  توجه  باید 
نظام سلامت حدوداً ۱۱۰  در  کشور 
و   ۹۵ سال  در  تومان  میلیارد  هزار 
درآمد  درصد  هشت  حدود  معادل 

ناخالص داخلی بوده است.
رئیسادارهمحیطزیستشهرتهرانتأکیدکرد؛

 ضرورت یافتن گیاهی مناسب برای جایگزینی 
با چمن

هر ایرانی چقدر حق بیمه درمان می پردازد؟

نمایندهمردمبنابدرمجلسشورایاسلامی:
روابط نمی گذارد با فساد برخورد شود

رئیسکمیتهبودجهشورایشهرتهرانعنوانکرد؛
 شهرداری گرفتار بیماری مزمن 

»خویشاوند گزینی«

رئیسکمیسیونسلامتشورایشهرشیراز:
مردم شیراز باید از سلامت میوه و محصولات 

مصرفی مطلع باشند

رئیسکمیسیونسلامتشورایشهرشیراز:
مردم شیراز باید از سلامت میوه و محصولات 

مصرفی مطلع باشند

شیراز میزبان هفتمین دوره مسابقات مناظره دانشجویی خواهد شد

از  هر  دری  کلامی

تحلیل این خبر را در ستون بالا بخوانید

رئیسبنیادمسکنکشور:
اطراف حرم شاه چراغ )ع( نیاز به بازسازی و گشایش دارد

معاوناستاندارفارس:
بیش از 2500 پروژه آماده واگذاری به بخش خصوصی است

دستگیری مختلس ۹ میلیارد ریالی در شیراز

مدیرکلراهآهناستانفارسخبرداد؛

قطار شیراز مشهد تا پایان سال روزانه می شود


